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 לכבוד 

 חיים ברוידא, ראש העירייה 

 רעננה

 

 30.1.22קיום החלטת מועצת העיר מיום    - שאילתה הנדון: 

 רקע 

 

, עברה הצעתי לסדר בדבר איסור על שימוש בכלים  31.1.22-בישיבת מועצת העיר שהתקיימה ב .1

 חד פעמיים בפארק רעננה, גינות ציבוריות ומבני עירייה.  

, יש דברים אותם ניתן  . יחד עם זאתכי החלטה זו דורשת היערכות מצד העיריה  עם זאת מובן  .2

 עול יוצא דופן.  באופן מיידי, ללא עלות מיוחדת וללא תפלעשות  

החלטת המועצה היא פורצת דרך ומאפשרת לרעננה להוביל את השינוי למען הסביבה. עם זאת,   .3

 ה. חילה ליישם את ההחלטמתבהתעקשות שאינה ברורה, העירייה אינה 

 

 ברצוני לשאול 

 

 טות שלא על דעתה? הנהלת העיר מתעלמת מהחלהאם  .1

 על ידי הנהלת העיר ליישום החלטת המועצה?עד כה נעשה  מה  .2

 ? מהם לוחות הזמנים ליישום מלא של ההחלטה .3

 

 בכבוד רב, 

 

 מירב מאיר 

 מרצ רעננה החופשית 

 

 


